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Spørgsmål 

Vil ministeren, i forlængelse af samrådet den 13. december 2016 om indsmugling af ciga-

retter redegøre for, hvornår den nye containerscanner er taget i brug, og om scanneren 

bruges fuldt ud? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende svar, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”I forbindelse med den løbende udskiftning af kontrolværktøjer blev der indkøbt en ny 

containerscanner til SKAT. Containerscannerne fungerer som et vigtigt værktøj, der an-

vendes til en smart og effektiv toldmæssig undersøgelse af vejkøretøjer og containere.   

 

Efter en indkøringsfase blev den nye containerscanner taget endeligt i brug den 13. de-

cember 2015. Den nye scanner har været operativ i følgende omfang: 

 

 2015: 16 arbejdsdage  

 2016: 161 arbejdsdage 

 2017 (pr. 7. januar): 3 arbejdsdage.  

 

Udgangspunktet for brug af mobil containerscanner er en månedsvagtplan, der udarbej-

des på baggrund af bookninger fra tolddriftsenhederne ved de forskellige grænser. Scan-

neren kører til den destination, hvor der er aftalt/booket kontrol en given dato.” 

 


	Spørgsmål
	Svar

